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Πώς βλέπεις;
Άγιος Αντώνιος ο Μέγας

Το να βλέπει κανείς δεν είναι αμαρτία. Αμαρτία είναι να βλέπει κάποιος με φθόνο, 
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υπερηφάνεια και απληστία.

Άγιος Αντώνιος

http://bitly.com/1XlwXTN 
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